

# GRAUTE

NONWOVEN MACHINERY

engineering our business to the nonwoven industry

Tauschen Lösung gegen Problem!  
Exchanging solution against problem!



**Geht nicht, kennen wir nicht – Lassen Sie sich von unseren Konzepten überzeugen!**

**Nothing is impossible – Let us convince you of our concepts!**

Sie sehen Optimierungspotenzial in Ihrer Produktion, haben die optimale Lösung aber noch nicht gefunden?

Kein Problem! Die langjährige Erfahrung unserer Mitarbeiter und unsere flachen Strukturen ermöglichen es uns, sehr flexibel auf Ihre Bedürfnisse einzugehen und individuelle Konzepte auszuarbeiten. Gerne finden wir auch für Sie die passende Lösung.

*You see potential for optimization in your production, but you have not yet found the optimal solution?*

*No problem! The many years of experience of our employees and our flat hierarchies allow us to respond very flexibly to your needs and to develop individual concepts.*

*We would be happy to find the right solution for you.*

Wir freuen uns auf Ihre Anfrage / We are looking forward to your inquiry

Norbert Höltker  
Geschäftsführer / General Manager

Phil Lau  
Vertriebsingenieur / Sales Engineer

Quality to the smallest detail – automatic nonwoven machines from the Graute GmbH